
Zápis č. 39/(20-23) 285 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT 

konaného 20. června 2023, 14:30 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT v Brně, Purkyňova 464/118 – E517 

 
Přítomni: Adamczyková, Diviš, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča, 

Pilátová, Pořízka, Přikryl, Sedláček, Vacula, Zahrádka 
Omluveni:    Kalina, Smilek  
Hosté:    Hladík, Vala, Veselý 

Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Pravidla sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní rok 2023 
4. Návrh rozpočtu FCH VUT pro rok 2023 
5. Zpráva o hospodaření FCH za rok 2022 
6. Výroční zpráva o činnosti FCH VUT v roce 2022 
7. Různé 
 
AD 1) Zahájení zasedání 
Předseda AS FCH přivítal přítomné a zahájil zasedání. Dotázal se, zda má někdo připomínky 
k programu. Připomínky nikdo nemá; proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování:  
 Pro:   13 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Program dnešního zasedání AS FCH bude probíhat dle zaslaného programu. 
 
Zápis ze zasedání č. 284 byl členům Akademického senátu zaslán; nikdo neměl připomínky. 
Hlasování:  
 Pro:   13 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Zápis č. 284 byl schválen. 
 
 
AD 2) Informace od vedení FCH VUT 
Děkan FCH: 

• Ve dnech 29. – 30. června proběhnou promoce absolventů v celkem 10 bězích; 
předseda AS již potvrdil účast. 

• Blíží se termín zahájení rekonstrukce laboratorního traktu; nová dlažba je již 
navezena na fakultu. Do 29. 6. 2023 je běžný provoz, potom je třeba odpojit médiové 
skříňky, zakrýt stoly a přístroje a zalepit vchodové dveře do laboratoří. Potom nebude 
do laboratoří běžně vstup umožněn. Pokud bude nutné ve výjimečných případech do 
některých laboratoří vstoupit, je třeba zaslat do 23. 6. Ing. Toufarovi seznam osob a 
laboratoří, do kterých je bezpodmínečně nutný takový krátkodobý vstup i po 1. 7.; 
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vstupy budou umožněny před 7. hodinou a po 16. hodině, ale pouze po dohodě s Ing. 
Toufarem a vedoucím stavby. 

• Kromě toho bude od 14. 7. probíhat rekonstrukce lité podlahy ve vestibulu; po dobu 
2 týdnů bude vestibul uzavřen; dočasný vstup bude prostřednictvím vchodů 
v budovách A a C. 
Doc. Sedláček položil dotaz, kdy se bude rekonstruovat podlaha ve 3. NP tam, kde je 
nejvíce poničena. Reaguje děkan: V plánu je udělat rekonstrukci bezprašnou 
technologií, zkušební úsek podlahy již byl položen u vchodu do budovy C; po roce 
bude vyhodnoceno, zda je tato technologie vhodná pro plánovanou zátěž. 

 
AD 3) Pravidla sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní rok 
2023 
Dokument byl projednán na minulém zasedání; nikdo neměl dotazy ani připomínky. 
Hlasování:  
 Pro:   13 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Pravidla pro sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní rok 
2023 byla schválena. 

 
AD 4) Návrh rozpočtu Fakulty chemické VUT pro rok 2023 
Předseda AS FCH požádal vedení o stručné představení dokumentu. 
Tajemník FCH: Rozpočet byl předložen ve stejné struktuře jako v předchozích letech a 
v souladu s pravidly: Rozpočet fakulty, rozpočet normativních prostředků, přerozdělení 
DRKVO (fixní a výkonová část). Do výsledných částek zasáhla dohoda ředitelů s děkanem.  
Návrh rozpočtu byl projednán i v Ekonomické komisi AS FCH dne 16. 6. 2023; pokračuje 
předseda EK, doc. Sedláček: 

• Všichni členové EK velmi oceňují to, že došlo k dohodě ředitelů s děkanem; z tohoto 
důvodu se na jednání řešil i střednědobý vývoj rozpočtu, včetně mandatorních výdajů 
a souvisejícího rozložení trendů v rámci fakulty, resp. výuky na fakultě. Toto srovnání 
také ukázalo nejcitlivější položky; vedení se bude problematikou rozložení výuky 
nadále zabývat. Závěrem bylo hlasy všech přítomných členů schváleno následující 
usnesení: 
„Ekonomická komise AS FCH VUT projednala návrh rozpočtu Fakulty chemické pro 
rok 2023 a doporučuje Akademickému senátu FCH VUT schválení tohoto 
dokumentu v předložené podobě“. 
 

Předseda AS FCH poděkoval za představení dokumentu a otevřel diskuzi k tomuto bodu. 
Doc. Sedláček: Dotázal se, zda by z analytických důvodů bylo možné položky rozpracovat až 
na jednotlivé laboratorní týmy, jelikož by to bylo jednodušší pro rozdělení IP. Reaguje 
tajemník: Určitě má v plánu analytickou část více rozpracovat, zejména z toho důvodu, aby 
se začala tvořit historie; nicméně bude ještě jednat s řediteli, jaké požadavky mají oni, aby 
materiály byly více komplexní. 
Další dotazy nebyly vzneseny; návrh rozpočtu byl projednán. 
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AD 5) Zpráva o hospodaření FCH za rok 2022 
Dokument byl projednán na minulém zasedání AS; nyní již nikdo nemá žádné doplňující 
dotazy či komentáře, proběhlo hlasování. 
Hlasování: 
 Pro:   13 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Dokument Zpráva o hospodaření FCH VUT za rok 2022 byl schválen. 
 
Tajemník FCH doplnil, že se jedná o dokument, který se zveřejňuje, takže jsou tam souhrnné 
údaje; nicméně akademická obec má v případě zájmu právo na upřesnění. Doc. Sedláček 
ještě dodal, že Ekonomická komise každoročně obdrží od vedení podrobný rozklad, za což 
děkuje. 
 
AD 6) Výroční zpráva o činnosti FCH VUT v roce 2022 
Předseda AS FCH požádal vedení fakulty o představení dokumentu. 
Děkan FCH: Výroční zprávu zpracováváme ve stejném formátu; jak bylo dohodnuto, 
dokument byl předložen bez zalomení a fotografií; nyní jej zpracovává grafička. 
Poděkoval za připomínky typografického charakteru, které obdržel; bude opraveno. 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi k tomuto bodu. 
Doc. Diviš:  

• Zjistil, že v dokumentu chybí některé spolupracující instituce, s nimiž ÚCHPBT určitě 
spolupracuje (univerzity i firmy). Bylo dohodnuto, že tuto část si překontrolují 
zástupci všech ústavů a v případě, že budou požadovat nějaké změny, zašlou je 
s vědomím příslušného ředitele děkanovi a tato změna bude zahrnuta do 
dokumentu. 

Jakmile bude k dispozici finální verze, bude členům Akademického senátu zaslána, aby ji měli 
k dispozici před schválením dokumentu. 
Další připomínky nikdo neměl; dokument byl projednán. 
 
AD 7) Různé 
Doc. Diviš 

• Příští zasedání AS bylo dohodnuto na 27. 6., ale nebyla dohodnuta hodina; po krátké 
diskuzi se členové AS a vedení shodli, že se sejdou v 8:30 v zasedací místnosti 
děkanátu. Všichni přítomní souhlasili. 

• Proběhly SZZ; na základě čerstvých zkušeností se dotazuje, zda je možné 
v harmonogramu na příští rok lépe určit termíny pro udělení zápočtu a pro odevzdání 
práce; termín pro udělení zápočtu byl stanoven dříve než termín pro odevzdání 
práce. Také se stávalo, že studenti mohli vložit do systému práci elektronicky, i když 
jim nebyl udělen zápočet. 
Dále položil dotaz, zda je někde ukotvena povinnost vedoucího práce psát míru shody 
po kontrole antiplagiátorským systémem; letos byly odevzdány některé práce, kde 
byla shoda i 70 %.  
Z diskuze vyplynulo, že posloupnost v harmonogramu je správná, a to z toho důvodu, 
že zápočet se uděluje „na základě výsledků dosažených diplomantem a na základě 
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jeho iniciativního přístupu k vlastní práci“; nemá to souvislost se samotným 
hodnocením práce.  
Práci by mělo být možné vložit pouze těm studentům, jimž zápočet udělen byl. 
Pokud jde o míru shody, zde je třeba postupovat individuálně a posoudit, co je 
předmětem shody (může to být vlastní bakalářská práce daného diplomanta). 
 

Doc. Sedláček 
• Jak bude fungovat monitoring VaV s přechodem na nový systém? Reaguje prof. Vala: 

Je ustanovena pracovní skupina, která se této problematice intenzivně věnuje, 
provádí analýzy, mění zadání, aby byla jistota, že systém bude fungovat správně. 

 
Ing. Hladík 

• Připomíná termín pro vykonání školení a testu BOZP: konec června. 
 
Nikdo neměl žádné další příspěvky do diskuze.  
 
Závěrem předseda AS FCH VUT poděkoval všem za účast, připomněl termín příštího zasedání 
Akademického senátu: 27. června v 8:30 hodin; pozvánka bude zaslána elektronicky. 
Zasedání bylo ukončeno. 
 
Brno, 23. 6. 2023 
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková  
 
 
..................................... ..…………………………………………. 
   Ing. Jan Zahrádka       prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH            Předseda KAP AS FCH 
   
 

………………..……………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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